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Wloclawek, 6 lipca 2017 r.

Pan

Stanislaw Kzemieniewski
Radny Rady Miasta Woclawek

Odpowiadalqc na interpelaclg w sprawie usuniqcia ubytk6w w jezdni ulicy Willowej upzelmie
informujg, 2e Miejski Zazqd Uslug Komunalnych i Dr6g w roku biezqcym wszystkie pozostale Srodki

finansowe pzeznaczone na utzymanie i remonty dr6g przeznaczyl na wykonanie remontu chodnika
na mo5de stalowym. Ponadto nawiezchnia jezdni ulicy Willowel z uwagi na liczne naprawy czqstkowe
i wystqpujqce nier6wno6ci klasyfikuje sie do wykonania remontu generalnego calej nawiezchni. Na dziefi
dzisiejszy nie wymaga wykonania remontu cz4stkowego. Miejski Zazqd Uslug Komunalnych i Dr6g
zaproponuje wykonanie remontu calej nawiezchni w pzyszlych planach remontowych.

Do wiadomo5ci:
1 . Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr. (0P1K.0003.250.2017)
2. Biuro Radv Miasta
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